
Protokol Nr 19/2020 
(kadencja 2018-2023)

0012.3.1.2020

z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania Rady Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego w dniu 27 stycznia 2020 roku, ktore odbylo si$ 

w siedzibie Urz^du Miasta przy Pasazu Rudowskiego 10, 
w godzinach od 14.10 do 14.30

Radni obecni na posiedzeniu:
1. Czechowska Krystyna - Przewodnicz^ca
2. Czajka Rafal
3. Czubala Urszula
4. Dajcz Slawomir
5. Gajda Piotr
6. Janik Lukasz
7. Madej Halina (s)
8. Stachaczyk Sergiusz (s)
9. Staszek Mariusz
10. Tera Monika

Lista obecnosci w zal^czeniu do protokolu.

W posiedzeniu uczestniczyli takze:
1. Wieslawa Luczak - Skarbnik Miasta
2. Beata Rakoczy - kierownik Referatu Budzetu i Analiz Finansowych
3. Ryszard Zak - Zarz^d Drog i Utrzymania Miasta
4. Malgorzata Majczyna - kierownik Biura Inwestycji i Remontow
5. Grzegorz Janowski - Kierownik Referatu Edukacji
6. Elzbieta Sapinska - Prezes TBS

I. Stwierdzenie prawomocnosci posiedzenia.
Obradom przewodniczyla pani Krystyna Czechowska Przewodnicz^ca Komisji 
Budzetu, Finansow i Planowania.
Przewodnicz^ca obrad stwierdzila, ze w chwili rozpocz^cia posiedzenia na sali jest 
obecnych 8 czlonkow Komisji, co stanowi quorum i obrady sq prawomocne.

II. Proponowany porzqdek dzienny posiedzenia:
1) Przyj^cie protokolu z posiedzenia Komisji w dniu 25 listopada 2019 r.;
2) Przyj^cie protokolu z posiedzenia Komisji w dniu 9 grudnia 2019 r.;
3) Przyj^cie protokolu ze wspolnego posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania 

oraz Komisji Polityki Gospodarczej i Spraw Mieszkaniowych w dniu 16 grudnia 2019
r.;

4) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego;

5) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2020 rok;
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6) Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie wysokosci stawek oplaty za zaj^cie 1m2 
pasa drogowego drog publicznych, dla ktorych zarz^dc^ jest Prezydent Miasta 
Piotrkowa Trybunalskiego na cele niezwi^zane z budow^, przebudow^, remontem, 
utrzymaniem i ochron^ drog;

7) Korespondencja kierowana do Komisji;
8) Sprawy rozne.

Przewodnicz^ca Komisji wprowadziia do porz^dku obrad w ramach autopoprawki w pkt 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawk^ Prezydenta Miasta, w pkt 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie zmiany budzetu miasta na 2019 rok wraz z 
autopoprawk^ Prezydenta Miasta, Punkt 7. Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie 
wyrazenia woli nieodplatnego przej^cia przez Gmin^ Piotrkow Trybunalski do zasobow 
drog gminnych drogi serwisowej nr DD28 polozonej w pasie drogowym autostrady A1 
shizqcej do jej obslugi oraz terenow przylegaj^cych w Piotrkowie Trybunalskim.

Komisja, wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-2), przyj^ia porz^dek obrad w
nast^puj^cej wersji:

1) Przyj^cie protokoiu z posiedzenia Komisji w dniu 25 listopada 2019 r.;
2) Przyj^cie protokoiu z posiedzenia Komisji w dniu 9 grudnia 2019 r.;
3) Przyj^cie protokoiu ze wspolnego posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania 

oraz Komisji Polityki Gospodarczej i Spraw Mieszkaniowych w dniu 16 grudnia 2019 r.;
4) Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Piotrkowa Trybunalskiego wraz z autopoprawkq Prezydenta Miasta;
5) Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie zmiany budzetu miasta na 2020 rok wraz z 

autopoprawk^ Prezydenta Miasta;
6) Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie wysokosci stawek oplaty za zaj^cie 1m2 pasa 

drogowego drog publicznych, dla ktorych zarz^dc^ jest Prezydent Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego na cele niezwi^zane z budow^, przebudow^, remontem, utrzymaniem i 
ochron^ drog;

7) Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie wyrazenia woli nieodplatnego przej^cia 
przez Gmin^ Piotrkow Trybunalski do zasobow drog gminnych drogi serwisowej nr 
DD28 polozonej w pasie drogowym autostrady A1 sluzjjcej do jej obslugi oraz terenow 
przylegaj^cych w Piotrkowie Trybunalskim;

8) Korespondencja kierowana do Komisji;
9) Sprawy rozne.

Punkt 1

Przviecie protokoiu z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Planowania
w dniu 25 listopada 2019 r.
W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-3) Komisja przyj^la protokol z posiedzenia 
Komisji Budzetu, Finansow i Planowania w dniu 25 listopada 2019 r.
Komisja przyj^la protokol do wiadomosci.
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Punkt 2

Przviecie protokotu z posiedzenia Komisii w dniu 9 grudnia 2019 r.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-3) Komisja przyj^ta protokol z posiedzenia 
Komisji Budzetu, Finansow i Planowania w dniu 9 grudnia 2019 r.
Komisja przyj^la protokol do wiadomosci.

Punkt 3

Przviecie protokotu ze wspolnego posiedzenia Komisii Budzetu, Finansow i Planowania
oraz Komisii Politvki Gosnodarczei i Spraw Mieszkaniowych w dniu 16 grudnia 2019 r.

W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-3) Komisja przyj^la protokol z posiedzenia 
Komisji Budzetu, Finansow i Planowania w dniu 16 grudnia 2019 r.
Komisja przyj^la protokol do wiadomosci.

Punkt 4

Zappiniowanie proiektu uchwaly w sprawie zmianv Wieloletniei Prognozy Finansowei
wraz z autononrawka Prezvdenta Miasta.

Pani Wieslawa Luczak Skarbnik Miasta: Autopoprawka zlozona dzisiaj wynika z potrzeby 
zwi^kszenia srodkow na wynagrodzenie z tytulu funkcji inwestora zast^pczego oraz za 
zarz^dzanie nieruchomosci^ przy ul. Dmowskiego 47. Zadanie znajduje si$ w wykazie 
przedsi$wzi$c, w tym roku zwi^kszamy o niecale 5 tys. zl i w przyszlych latach o 2,5 tys. zl. 
Omawiana autopoprawka nie wplyn^la na zmian$ poziomu dochodow ani wydatkow, poniewaz 
to zwi^kszenie poszlo ze zmniejszenia na innym zadaniu, a l^czenie z t$ poprawk^ dochody 
rosn^o 4.446.874,19 zl, po zmianie wynios^ 513.046.964,21 zl. Wydatki rosn^ 566.215.509,19 
zl, w ramach tej kwoty wydatki biez^ce rosn^ 4.446.874,19 zl, czyli cala kwota dotyczy 
wydatkow biez^cych, natomiast w wydatkach maj^tkowych mamy zmiany polegaj^ce na 
przesuni^ciu srodkow. Zmniejszamy rezerw^ inwestycyjn^ o 446.194,38 zl. Zwi^kszamy 
rezerw$ na budzet obywatelski 30 tys. zl i zwi^kszamy wydatki na zadania inwestycyjne 
446.194,38 zl. Nie ulega zmianie deficyt oraz przychody i rozchody, ale w zwi^zku ze 
wzrostem dochodow malej^ nam wskazniki poziomu dlugu w relacji do dochodow, 
poniewaz zadluzenie pozostaje bez zmian 173.029.606,47 zl wskaznik poziomu zadluzenia 
maleje o 0,29% i wyniesie 33,73% natomiast wskaznik obslugi dlugu maleje o 0,05% i wyniesie 
4,43% przy limitach 10,22% limit uwzgl^dniaj^cy przewidywane wykonanie roku ubieglego to 
12,25%. Najistotniejsza zmiana do tej uchwaly z tytulu zwi^kszenia stawki za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi dochody rosn^ o 4.390.159,00 zl i o tak$ kwot^ rowniez rosn^ wydatki 
biez^ce zwi^zane z gospodark^ odpadami. Wprowadzamy rowniez srodki z grantu dla pracowni 
planowania przestrzennego na przeprowadzanie prac z zakresu konsultacji spolecznych 
dotycz^cych zagospodarowania przestrzennego 56.715,19 zl.
W wyniku przeprowadzonego glosowania (7-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piotrkowa 
Trybunalskiego wraz z autopoprawka Prezydenta Miasta.
Opinia Nr 110/19/20
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Punkt 5

Zaopiniowanie proiektu uchwaty w sprawie zmianv budzetu miasta na 2020 rok wraz
z autopoprawka Prezvdenta Miasta.
Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania. Pytan nie zgloszono.

W wyniku przeprowadzonego giosowania (7-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie zmiany budzetu miasta na 2020 rok wraz z autopoprawk^ Prezydenta 
Miasta.
Opinia Nr 111/19/20

Punkt 6

Zaopiniowanie proiektu uchwaty w sprawie wvsokosci stawek oplaty za zaiecie 1m2 pasa
drogowego drog publicznych, dla ktorvch zarzadca jest Prezvdent Miasta Piotrkowa
Trvbunalskiego na cele niezwiazane z budowa, przebudowa, remontem, utrzvmaniem
i ochrona drog.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania Pytan nie zgloszono.

W wyniku przeprowadzonego giosowania (7-0-3) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie wysokosci stawek oplaty za zaj^cie 1m2 pasa drogowego drog publicznych, 
dla ktorych zarz^dc^ jest Prezydent Miasta Piotrkowa Trybunalskiego na cele niezwiazane z 
budow^, przebudow^, remontem, utrzymaniem i ochron^ drog.
Opinia Nr 112/19/20

Punkt 7

Zaopiniowanie proiektu uchwaly w sprawie wvrazenia woli nieodpiatnego przeiecia przez
Gmine Piotrkow Trvbunalski do zasobow drog gminnych drogi serwisowei nr DD28
polozonei w pasie drogowvm autostradv A1 siuzacei do iei obslugi oraz terenow
przylegaiacvch w Piotrkowie Trybunalskim.

Pan Adam Karzewnik Wiceprezydent Miasta: Jest to obszar przy w$zle poludnie, jest tarn 
opracowany miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego mi^dzy ul. Zawodzie, 
Podmiejsk^, Belzack^. GDDKiA przebudowuje t^ autostrada i buduje drog$ serwisow^ sluz^c^ 
do obslugi autostrady ale, zeby umozliwic mieszkahcom korzystanie z tej drogi i umozliwic 
wyst^powanie o zjazd na drog$ powinnismy wyrazic wol^ przej^cia tej drogi nieodplatnie po 
to, zeby mozna bylo skomunikowac nieruchomosci lez^ce przy niej. Takie rozmowy 
toczylismy z GDDKiA i to jest procedura, ktor^ powinnismy wdrozyc, zeby ta droga stala si$ 
drog4 gminnq.

Pani Krystyna Czechowska zapytala, czy radni maj^ pytania Pytan nie zgloszono.

W wyniku przeprowadzonego giosowania (10-0-0) Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt 
uchwaly w sprawie wyrazenia woli nieodplatnego przej^cia przez Gmin$ Piotrkow Trybunalski 
do zasobow drog gminnych drogi serwisowej nr DD28 polozonej w pasie drogowym autostrady 
A1 sluz^cej do jej obslugi oraz terenow przylegaj^cych w Piotrkowie Trybunalskim.
Opinia Nr 113/19/20
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Punkt 8
Korespondencia kierowana do Komisii.

Pan Mariusz Staszek Wiceprzewodnicz^cy Komisji poinformowai, ze wpfyn^y dwa pisma 
do wiadomosci Komisji Budzetu. Pierwsze dot. prosby OPZZ SP i S-Z przy MOPR 
o umozliwienie przedstawienia problemow dot. podwyzki wynagrodzen pracownikow MOPR 
na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny, Zdrowia, Spraw Spolecznych i Osob Niepelnosprawnych 
co miato juz miejsce i dyskusja si$ odbyla. Drugie pismo (adresowane do Komisji Skarg, 
Wnioskow i Petycji) to prosba OPZZ SP i S-Z o pomoc w uzyskaniu podwyzki 600 zi. Z tresci^ 
pism mozna si^ zapoznac w Biurze Rady Miasta.
Pan Lukasz Janik: Podobno dzisiaj odbyly si$ mediacje w MOPR i chcialem zapytac pani^ 
dyrektor MOPR kto uczestniczyt w tych mediacjach? Czy s^ jakies ustalenia, protokoi?
Pani Zofia Antoszczyk dyrektor MOPR: Pani mediator rozmawiaia tylko Zarz^dem zwi^zku 
zawodowego. Ja nie uczestniczylam w tym spotkaniu wi^c trudno mi powiedziec.
Pan Piotr Gajda zapytat, czy b^dzie mozna zapoznac si^ z protokolem z kontroli PIP.
Pani Zofia Antoszczyk powiedziala, ze tak, w tym celu nalezy zlozyc wniosek o ujawnienie 
informacji publicznej.
Pan Piotr Gajda zapytal, czy kierownik Referatu Spraw Spolecznych, ktory negocjowal 
podwyzki z pracownikami MOPR, przyrzekal, ze b^dq te podwyzki ?
Pan Grzegorz Janowski kierownik Referatu Spraw Spolecznych: Ja juz mowilem na 
Komisji do spraw Rodziny, Zdrowia i Osob Niepelnosprawnych, ze zadnej deklaracji 
kategorycznej z mojej strony, dotycz^cej podniesienia wynagrodzen dla pracownikow MOPR, 
nie skladalem, bo po prostu nie mialem zadnych takich upowaznien. Spotkanie si$ odbyio, 
strona zwi^zkowa omowila swoj^ sytuacj^, zgodzilismy si^ co do tego, ze praca ich jest trudna 
ale jednoczesnie powiedzialem, ze ich z^dania placowe trzeba zmierzyc z mozliwosciami 
budzetu miasta.

Punkt 9

Sprawv rozne.

Radni nie zgtosili zadnych spraw w tym punkcie.

Przewodnicz^ca Komisji Pani Krystyna Czechowska, w zwi^zku z wyczerpaniem porz^dku 
obrad, zamkn^Ia posiedzenie Komisji Budzetu, Finansow i Planowania.

Na tym protokol zakohczono.

Przewodnicz^c^fKomisji 

^Kry st^naTCzec how ska

Protokol sporz^dzila: 
Beata Szulc
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